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Tijdens de begrotingsvergadering van 13 november jl. hebben wij een discussie gevoerd over de 
300.000 unieke bezoekers per jaar van Het Punt. Uit de antwoorden van wethouder Koster maakten 
wij op dat dit aantal onderverdeeld kan worden in 100.000 betalende bezoekers en 200.000 
bezoekers die de bibliotheek, Vluchtelingenwerk, ZorgSaam bezoeken en derhalve geen geld 
uitgeven dat bijgeschreven kan worden op de rekening courant van Het Punt.   
  
De 100.000 bezoekers die wel geld uitgeven zijn bezoekers aan het theater, de horeca en de ene 
vergaderzaal. Het theater is genoemd door de wethouder tijdens de vergadering.  
  
Onze vragen:  
  

1. Wat moeten wij verstaan onder de kwalificatie ‘unieke bezoekers van Het Punt’? Wie zijn 
dit? 
 
Antwoord 
Een unieke bezoeker is iemand die het Punt binnenkomt. Stel dat iemand binnenkomt en 
eerst naar de bibliotheek gaat en daarna door naar de sporthal, dan telt dit voor 1 unieke 
bezoeker. 
 

2. Hoe komt men aan het getal 300.000? Is dit een schatting? Een benadering? Of worden alle 
bezoekers van Het Punt geteld? Bijgehouden? Zo ja, kunt u ons hierover dan informeren? En 
een specificatie per onderdeel van Het Punt? Vanaf de start tot en met heden? Zo nee, is het 
dan niet logisch om dit vanaf nu wel te doen? Met andere woorden: hoeveel bezoekers gaan 
naar het theater, naar de horeca, naar de bibliotheek enz.  
 
Antwoord 
De 300.000 unieke bezoekers is een zo realistisch mogelijke inschatting. Deze 300.000 
bezoekers zijn scholieren van het basisonderwijs, scholieren van het voortgezet onderwijs, 
sporters plus publiek van de diverse sportverenigingen, bezoekers van de bibliotheek, vaste 
huurders en gebruikers van de verschillende kantoren en zalen, bezoekers van voorstellingen 
en deelnemers van diverse vergaderingen/bijeenkomsten. Een exacte onderverdeling van 
het aantal bezoekers per onderdeel is op dit moment niet te geven.  

  



 
3. Kunt u ons de gemiddelde besteding doen toekomen (ten gunste van Het Punt) van deze 

100.000 betalende bezoekers als ook van de 200.000 niet betalende bezoekers? Wij vragen 
dit omdat dit voor een commerciële organisatie cruciale informatie is. Om te beoordelen of 
een bedrijf levensvatbaar is, moet je weten of er voldoende gasten zijn die geld uitgeven of 
bereid zijn uit te geven. Met deze gegevens moet een organisatie aan de gang: bij 
tegenvallende omzetten zal een goede ondernemer zijn ondernemersplan inclusief 
marketingmix aan moeten passen. Om niet failliet te gaan. Wanneer dit nu niet gedaan 
wordt, gaat dit in  de toekomst wel gebeuren? Om te voorkomen dat we gemeenschapsgeld 
in dit project blijven pompen omdat het beleid niet wordt aangepast.  
 
Antwoord 
Het Punt is een maatschappelijke instelling voor alle burgers in Twenterand en daarbuiten.  
Het Punt is, en dit is meermalen aan uw fractie gecommuniceerd, in de kern geen 
commerciële organisatie, maar een organisatie met primair een maatschappelijk doel.  
 
Het doel van Het Punt is om (Twenterandse) mensen te verbinden door hen vanuit 
verschillende achtergronden (sport, welzijn, cultuur, educatie en ondernemerschap etc.) 
bijeen te brengen. Het Punt speelt in op trends en de maatschappelijke behoeftes vanuit de 
Twenterandse samenleving.  

 
Vanuit bovengenoemde doelstelling worden initiatieven zoals bijvoorbeeld de Ouderensoos, 
de Avond4Daagse en de Sinterklaasintocht gefaciliteerd. 
 
De RvT is bezig in samenwerking met het bestuur met het uitwerken van plannen 
betreffende de horeca, de optimalisering van theaterbezetting en het opzetten van een 
deugdelijk meerjarenonderhoudsplan.  
 
Deze plannen zijn gericht op een beter exploitatieresultaat en een verbetering van de 
liquiditeitspositie. De Raad zal hierover in 2019 worden geïnformeerd.  

 
4. Geven de sporters van Het Punt ook geld uit? Komt dit ten goede van de horeca? Houdt Het 

Punt dit bij? Zo ja, hoeveel is dit per jaar?  
 
Antwoord 
Ja. Dit zijn bijvoorbeeld sporters die na hun training of wedstrijd een drankje nuttigen. Dit is 
een onderdeel van de horecaomzet en wordt niet apart bijgehouden. 
 

5. Geven de maatschappelijke organisaties die ruimtes huren in Het Punt geld uit in de horeca 
van Het Punt? Zoals koffie, frisdranken, lunches? En de andere organisaties die ruimte 
huren? Zo ja, hoeveel is dit per jaar?  

 
Antwoord 

 Ja. Dit is een onderdeel van de horecaomzet en wordt niet apart bijgehouden.  
 

 
 


